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Šokujících aspektů najdeme nejen v této, ale v jakékoli válce bezpočet. Válka je špatná
vždy, ať už je vedena pod jakoukoli záminkou, vždy na ni doplácí spousta nevinných. Hlavní
viníci i váleční štváči jsou většinou v bezpečí a pohodlí.

Na současné válce na Ukrajině je také velmi šokující fakt, že nikdo zodpovědný nechce hovořit o
míru a mírových jednáních. Tím se jen váleční štváči a jejich oddané loutky odkopávají. Pokud by jim
šlo o civilisty a ukončení jejich utrpení, jednali by tak, aby bylo mrtvých co nejméně.

Ovšem Deep state a evropské oddané loutky se jednotně snaží o to, aby bylo mrtvých co nejvíc. A to
zřejmě zdaleka ne pouze na Ukrajině. Tímto přecházím k onomu v titulku uvedenému šokujícímu
aspektu války, o kterém všichni mlčí.

Všichni moc dobře víme (a dlouhodobě o tom hovoří i oficiální statistiky), že Ukrajina patří k
nejzkorumpovanějším zemím. Korupcí je doslova prolezlá, je tam běžnou součástí života a většina lidí
ji zřejmě pokládá za normál.

Ovšem zde nehovořím o běžném životě v míru, úplatcích apod., ale o tom, že je od samého začátku
války velmi dobře známo, že většina zbraní (podle některých informací až 70%) skončí na černém
trhu, aniž by se kdy dostaly do válečné vřavy na Ukrajině.

Tyto zbraně jsou rozprodávány nejčastěji přes Darknet nebo jednoduše přes různé žoldáky z řad
zločinců, kteří mají kontakty v zahraničí. Přesně tak, jak o tom vypovídal jistý britský žoldák, který
pomáhal shánět odbytiště v Sýrii, kde v minulosti působil.

Před časem se ozval nigerijský prezident, který upozornil na to, že se tyto zbraně dostaly až do
subsaharské Afriky k tzv. „Africkému ISIS.“

Afrika je od Ukrajiny mnohem dál než západní Evropa. Je tedy logické, že mnoho z těchto západních
zbraní zaslaných na Ukrajinu, skončilo nejen v rukou evropských zločinců a mafií, ale také
islámských bojůvek, jejichž vojáci se nyní nerušeně soustřeďují po celém kontinentu.

To se ostatně již potvrdilo poté, co byly zbraně z Ukrajiny nalezeny u džihádistů ve Finsku, Švédsku,
Dánsku a Nizozemsku. Jde však velmi pravděpodobně jen o pověstnou špičku ledovce.

Skladiště zbraní z Ukrajiny bylo nalezeno také v maďarské Rajce, odkud zřejmě zbraně zaslané na
Ukrajinu západními zeměmi mířily k zákazníkům z celé Evropy,

Nedávná výpověď německého policisty hovoří jasně: v zemi je asi půl milionu džihádistů, kteří jen
čekají na povel. Evropští muslimové jsou velmi slušně dotovaní zejména z Kataru, Saúdské Arábie a
Turecka.

Mají tedy dostatek prostředků na to, aby si z mešit vytvořili obvyklé zbrojnice. Tentokrát se tam
zřejmě najdou i velmi sofistikované zbraně, jaké jistě neměli ani od kosovských Albánců, kteří v
letech po válce v Jugoslávii rozprodávali džihádistům po celé Evropě zásoby zbraní.

Docela mne šokuje, že nikdo nepřemýšlí nad tím, kam jde po celou dobu oněch 70% všech dodaných
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západních zbraní. Já osobně si nemyslím, že by globalisté chtěli zlikvidovat svět v jaderné válce,
protože pak by nebyl obyvatelný ani pro ně a jejich rodiny.

Na druhou stranu Evropu lze zničit i jinak. Stačí ozbrojit ty, kdo Evropany (resp. káfiry) z hloubi duše
nenávidí a naopak odzbrojit ty, proti komu hodlají útočit.

Nebo si myslíte, že ti, kdo posílají zbraně na Ukrajinu po celou dobu neví, že tím nepřímo vyzbrojují
různé zločinecké klany, mafie a džihádisty? Skutečně považujete ty, kdo zbraně do jedné z
nejzkorumpovanějších zemí posílají, za takové hlupáky, aby netušili, kde většina z nich skončí?

Paradox je, že se to nakonec otočí proti těm zemím, které tak nadšeně posílají zbraně, které se jim
oklikou vrátí „domů“, jen do poněkud odlišných „muničních skladů.“

Připomínám, že podle informací se na Darknetu prodávaly i tak ničivé zbraně jako
například protiletadlové rakety Stinger, s nimiž lze například velmi jednoduše „sundat“ celé dopravní
letadlo.

Počet různých zbraní a munice, většinou zasílaných z Evropy a USA, již asi nelze přesně spočítat.
Došli bychom k závratným číslům, přičemž zarážející je, že nikoho nezajímá, kde nakonec většina
těchto zbraní skončila.

Můj názor na další dopad války se tedy poněkud liší od mnoha jiných předpovědí. Předpokládám
totiž, že k jaderné válce nedojde, protože režiséři všeho dění nemají důvod ničit planetu tak, aby na
ní nemohli normálně žít oni a jejich potomci.

Také vnímám část americké administrativy, která je silně proti další eskalaci a doufám, že přijde
moment, kdy se situace změní. V USA budou příští rok volby a podpora válečnému štváčství mezi
lidmi razantně klesá. Nakonec nebude pokračování ani v zájmu „režisérů“, pro něž je velmi důležité 
udržení již nyní odpadající voličské základny.

Ovšem stále věřím tomu, že pokračuje plán destrukce Evropy. Odpovídá tomu vše, co se v posledních
asi osmi letech (tedy od roku 2015) odehrává. A co myslíte, že se stane v obohacovaných zemích, kde
budou již ve velmi hojném počtu po zuby ozbrojení džihádisté?

Pokud začnou jednoho dne útočit, tak nebude nikdo, kdo by se jim bránil. Původní obyvatelstvo je již
dávno odzbrojeno, stejně tak armády, neboť zbraně se odeslaly na Ukrajinu, aby se mnohdy dostaly
zpět, jen do poněkud jiných rukou.

Je mi jasné, že můj názor je velmi ojedinělý, ale zkuste se nad tím sami zamyslet. Pokud by chtěli
neoconi zničit POUZE Evropu, nebyl by to ideální způsob?

Nukleární válka zničí planetu, velmi slušně ozbrojený džihád pouze islamizovanou Evropu. Týkalo by
se to samozřejmě zejména obohacovaných zemí, kde je již ke džihádu připraveno dostatek vojáků a
další přichází.

Spolu s nimi přichází do Evropy také zbraně, mnohdy samotnými Evropany zaplacené. Mešity jsou v
islámských zemích často také zbrojnicemi. V Evropě si jen velmi zřídka někdo dovolí udělat v mešitě
razii, to by totiž byla islamofobie.

Ptáte se na to, jak se džihádisté naučí zacházet se zbraněmi, které jsou často „jiná liga“ než
kalašnikov? Jednoduše. Je to již rok a půl co odešli okupanti z NATO z Afghánistánu. A ponechali tam
VŠECHNY zbraně.



Mezitím je dostatek času se naučit je ovládat. Navíc se zapomíná i na to, že v armádách evropských
obohacovaných zemí je již mnoho muslimů. I ti mohou své souvěrce lecčemu naučit.

Tak co, už vám to do sebe zapadá o něco lépe?

Nemyslím si, že by k něčemu došlo v nejbližší době, kdy do Evropy stále proudí davy džihádistů a
Západ pokračuje v zasílání zbraní na Ukrajinu, kde se vždy v korupčním prostředí ledaco ztratí.

Oni mají čas, může to trvat třeba ještě 1-2 roky. To samozřejmě spekuluji, ale jednoduše si myslím,
že k tomu jednou dojde. Nikdo se totiž neptá na to, kde všechny ty rozprodané zbraně skončily. A to
je více než podivné.

Vše je samozřejmě jen taková spekulace, jednoduše si nemyslím, že by měl kdokoli zájem zničit celou
planetu, ale Evropu jistě zájem zničit někdo má. Na slabé Evropě vždy „někdo“ vydělá. A cesta k
jejímu zničení je jasně nastíněna výše.

Ráda bych se samozřejmě mýlila, ale osobně jsem přesvědčena, že uvedený scénář je více než
pravděpodobný….
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